
柴油土壤耕整机械 农业机械生产厂家 供应圆盘犁

产品名称 柴油土壤耕整机械 农业机械生产厂家
供应圆盘犁

公司名称 山东运泰机械有限公司

价格 6800.00/个

规格参数 类型:圆盘犁
动力类型:柴油
适用领域:林业,畜牧、养殖业,农业

公司地址 山东省德州市齐河县经济开发区豪佳路5号

联系电话 0534-5337999

产品详情

该1ly系列圆盘犁与拖拉机全悬挂连接配套，作业时犁片旋转运动，对土壤进行耕翻作业，特别适用于杂
草丛生，茎杆直立，土壤比阻较大，土壤中有砖石碎块等复杂农田的耕翻作业。具有不缠草，不阻塞、
不壅土，能够切断作物茎杆和克服土壤的砖石碎块、工作效率高、作业质量好，调整方便、简易耐用等
特点。

the disc plough as in conformity with the current agriculture conditions,are being produced with 2-3-4-5 rows.the disc
ploughs are produced to work in every type of soil by the basic principles such as soil breaking, soil raising, soil turning
and soil mixing. the disc ploughs are used to open the new fields and to process the stony areas.while processing, it
avoids the occurance of the big holes and the upper part of furrow’s becoming muddy.there is no possibility to be
stopped up with grass, helves and farm fertilizer.in addition, they can be used easily at rocky and rooted areas.upon
this feature, the damage that may occur in disc ploughs and tractor can be prevented.the use life of plough chassis and
discs are rather long particulary the discs are boron steel from turkey, bellota from spain or forge de niaux from france,
52-55 rhe hardness, �660mm and are adjustable to get the maximum field from the power of tractor.

 

项目

item

单位

unit

1ly-315 1ly-320 1ly-325 1ly-425 1ly-525

耕幅

working width

m 0.45 0.6 0.75 1.0 1.25

耕深

working depth

cm 18 20 25 25 25

圆盘数 pc 3 3 3 4 5



no.of disc
圆盘直径

dia.of disc

mm 450 510 660 660 660
17.7〞 20〞 26〞 26〞 26〞

刮土器数

no.of scraper

3 3 3 4 5

重量

weight

kg 160-170 180-190 456-480 500-520 530-555

挂接形式

linkage

i类三点悬挂

typeⅰthree point mounted

ii类三点悬挂

typeⅱthree point mounted
配套动力

matched power

hp 25-30 30-50 60-70 80-90 100-120

本产品的类型是圆盘犁，动力类型是柴油，适用领域是林业,畜牧、养殖业,农业，品牌是云海，型号是1L
Y-425，耕宽是1000（mm），耕深是250（mm），生产率是2（ha/h），重量是500-520（kg），生产厂家
是山东运泰机械有限公司，产品类型是全新
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